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STYRELSEPROTOKOLL 

 

Fört vid styrelsemöte för Hellefors Jaktskytteklubb 2022-11-02, möteslokal 

Folkets Hus, Hällefors. 

 

Närvarande: Jonas Vestberg, Allan Myrtenkvist, Juhani Dahlbacka, Lars-Erik 

Göransson och Mikael Eriksson 

Ej närvarande: Jonas Hellsing, Per Forsberg och Casper Nilsson  

 

1.  Mötesordförande Jonas Vestberg hälsade välkommen och öppnade mötet  

 

2.  Sekreterare för mötet Juhani Dahlbacka. Justerare Allan Myrtenkvist 

 

3. Dagordningen godkändes. Ämnen lades till under pkt 14 Övrigt. 

       

4. Genomgång av föregående protokoll och protokollet lades till handlingarna. 

 

5. Kassörsrollen/Bokföring/Ekonomi 

Likviditeten är fortsatt god och löpande betalningar fungerar bra. Juhani 

presenterade kontosaldon och konstateras att Oktober månad är en lugn månad med 

relativt få transaktioner. 

Utskick ang ekonomin/medlemsavgifter tas fram, se även pkt 6. 

 

6. Medlemsstrategi/medlemsfrågor 

Juhani presenterade vad medlemskostnaden består av, beslutades att presentationen 

skall justeras och skickas ut till samtliga medlemmar. Juhani tar fram ett förslag för 

godkännande innan utskick. 

Avsikten är att skapa förståelse för våra medlemskostnader, vara transparanta och 

att bereda beslutsunderlag för våra medlemmar. 

Inför kommande jaktår så skall vi annonsera för att försöka att behålla/öka vårt 

medlemsantal, Juhani tar fram förslag på hur/var. 

Inför framtida antaganden av nya medlemmar så måste styrelsen avgöra om sökande 

är lämplig som medlem i vår klubb, bättre rutiner för antagningsprocessen skapas.  
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7.  Summering höstmöte 

Konstateras att antalet deltagare på höstmötet var lågt. Som ett dragplåster inför 

mötet så bjöds EasyHunt/Garmin in för att presentera produkter, vilket vi bedömer 

var positivt. 

För att försöka öka deltagandet så har vi för avsikt att till varje möte, årsmöte-

höstmöte, se till att vi även har ett arrangemang av något slag, Juhani tar fram 

förslag till årsmötet.  

 

8.  Digitala bokningssystemet 

Bokningskartan har ändrats på så sätt att låsningar ger svartfärgade rutor medans 

vanliga bokningar fortsatt är röda.  

Vid verksamhet som har med älgjakt att göra så skall rutor låsas, om rutor bokas 

som för ”vanlig” jakt så krävs en jaktrapport och om vi får in jaktdagar som har 

använts till älgjakt så ger det oss en felaktig statistik.  

Älgjaktsveckan och första helgen efter har vi accepterat att låsning av hela marken 

görs men sedan skall det finnas möjlighet till småviltjakt på några rutor.  Skrivelse 

tas fram för utskick till lagen, Juhani tar fram förslag.  

Regler för detta tas även med markägaren för implementering i kontrakt. 

 

Vi har fortfarande problem med statistiken i EasyHunt, vi får inte ut den statistik vi 

blev lovade, även jaktrapporten är fortfarande under all kritik. Lars-Erik bokar in 

ett möte med Emil Grip för att få rätsida på våra önskemål så snart som möjligt. 

 

För övrigt så ser vi en ökad aktivitet bland våra småviltjägare vilket vi tillskriver 

bokningssystemet som har gjort markerna mer lättillgängliga och vi får fortsatt 

positiv respons om systemet.   

 

  

9.   Jaktskyttevadelningen 

Vid avverkning runt skjutbanan i Hällefors så har nedfallna träd skadat vår 

inskjutningsbänk, Allan kontaktar entreprenören för ev ersättning.  

Likaså har vägen ned till skjutbanan förstörts, Allan kontaktar entreprenören för 

åtgärdande. 

Jonas har kontaktat leverantören av våra älgbanor för att få in offerter och förslag 

på självmarkering.   

Allan kontaktar leverantören av skjutkuren till skjutbanan i Fredriksberg för att 

kunna få fram en tidplan för färdigställande av densamma. 

 

10.   Småviltavdelningen 

Statistiken t.om Oktober läggs ut på hemsidan. 

Premiebelagt vilt skall, enligt årsmötesbeslut, verifieras av småviltjaktledaren där 

viltet har fällts-fångats, småviltjaktledaren rapporterar en lista till 

småviltavdelningen för utbetalning av premien till respektive medlem. I och med 

att denna lista skickas in så åtar sig småviltjaktledaren ansvaret för att viltet är 

verifierat och godkänt för utbetalning av premie. 
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11.  IT,FB och hemsida 

Casper Nilsson som i dagsläget är styrelsesuppleant saknades på hemsidan, detta är 

åtgärdat. 

Juhani skickar en aktuell medlemslista till Allan för medlemskontroll då det 

förekommer en hel del personer som söker in på vår FB grupp. 

Kan vi marknadsföra klubben på Facebook ex.vis en grupp som heter Jaktliv?? 

Jonas kollar vilka grupper och möjligheter vi har. 

Juhani tar fram ett förslag på hur vår marknadsföring skulle kunna se ut! 

 

12. Rovdjur 

Ingen vargjakt på klubbens marker. Vi har vetskap om att observationer på rovdjur 

har gjorts under årets älgjakt men varför rapporteras ej dessa i Skandobs?? 

Klubbens marker är en stor vit fläck på Skandobs rovdjurskarta, med andra ord vi 

har inga rovdjur på vår mark och vilket då inte ger anledning till jakt på dem, vi vet 

allihop att det inte är sant. Vi borde kunna överösa Skandobs med bilder och 

observationer, hur får vi våra medlemmar att rapportera??  

 

13. Övrigt 

      Diskussion om hur vi skall hantera Älvsjöheden i framtiden. 

 

      Vi tog ett beslut på vårt förra småviltjaktledarmöte att vi skall ha ett 

      uppföljningsmöte i Nov-Dec.  

      Kallelse skall skickas till småviltjaktledare och ordförande för ett möte  

     Måndagen den 5/12 kl 18.00 i Folkets Hus Hällefors. Juhani tar fram förslag på 

     agenda för utskick. Styrelsen samlas kl 17.00   

 

14. Tid för nästa möte 

Nästa ordinarie styrelsemöte den 19/12 kl 18.00 Folkets Hus Hällefors.  

 

15. Avslutning 

Jonas tackar och avslutar mötet 

       

 

 

  

                                
               

Juhani Dahlbacka sekreterare                         Jonas Vestberg mötesordförande 

 

 

 
 

Allan Myrtenkvist justerare 


